



EQUIWASH

马用沐浴露

Cavalor Equi Wash is the ideal shampoo to give your horse a revitalising shower. The pH-neutral formula removes dirt while being gentle to the skin.

Cavalor Equi Wash 是一款理想的洗发水，让您的马焕发活力。pH 中性配方可去除体表污垢，同时对皮肤温和无刺激。

ENRICHED FORMULA FOR THE BEST RESULT 配方升级—为实现最好的沐浴效果

Cavalor Equi Wash is infused with provitamin B5 and glycerin. Provitamin B5 penetrates the hair shaft and helps to improve the moisture content of the coat. Hair that is hydrated appears thicker and more elastic, making it less susceptible to breakage. The glycerin will act as a real coat conditioner giving strength, volume and natural shine to the hair. Cavalor Equi Wash is easy to rinse and will give your horse's coat a healthy glow.

Cavalor Equi Wash 富含维生素原 B5 和甘油。维生素原 B5 渗透毛干，有助于改善被毛的水分含量。水合后的毛发看起来更浓密、更有弹性，使其不易断裂。甘油将充当真正的真正的毛发护理液（护发素），增强发质、让毛发更富有量感和并拥有自然光泽。Cavalor Equi Wash 易于冲洗，让您的马毛焕发健康光彩。

"IF IT WORKS FOR US, IT MUST WORK FOR OUR HORSES?"

"如果它对我们人类有用，它必须对我们的马有用吗？"

Contrary to our skin, which has a natural acidity of 4.0 – 5.5, the optimal horse skin pH ranges between 7.0 and 7.4. If this pH is unbalanced, problems can occur. More information about the importance of a correct pH are outlined on page 5.

与我们的皮肤具有 4.0 - 5.5 的天然酸度相反，马皮肤的最佳 pH 值范围在 7.0 和 7.4 之间。如果这个 pH 值不平衡，就会出现问題。有关正确 pH 值重要性的更多信息，请参见第 5 页。

Cavalor Equi Wash has been specifically engineered for horses. Thanks to the neutral pH the shampoo feels refreshing on the horse' s skin and keeps it well-hydrated

Cavalor Equi Wash 专为马匹设计。由于中性 pH 值，洗发水在马的皮肤上感觉清爽，并保持充足的水分。

DESCRIPTION : Rose petal pink shampoo 描述: 玫瑰花瓣粉色马用沐浴液

DIRECTIONS FOR USE 使用说明

Wet the horse' s coat to remove any loose hair or dirt. Apply directly on the coat, or dilute a small amount in lukewarm water and apply with a sponge for a fresh, clean coat. Rinse the horse' s coat thoroughly. Caution: for external use only.

把马的表面皮肤弄湿，去除污垢。将 Cavalor Equi Wash 直接涂抹在表面，用少量温水稀释或者用海绵擦进行擦拭涂抹并用水冲洗之后就可以得到洁净的毛皮

STORAGE 贮存

Keep out of reach of children. 请将本品放在儿童不能 接触的地方。